
Till
Nonköpings kommun
Stadsplanerings ntimnden
Kommunfullmåiktige

Nedanstående vägföreningar vill håirmed göra klart för berörda politiker att vi inte accepterar det
tjänsteman förslag som lades fram på infomrations mötet den 23 oktober 2019 till vägföreningarna.
Förslag från kommunen och svar enligt nedan.

Förs1ag 1". Kommunen tar inte över huvudmannaskap för allmdnna platser i vägföreningama.

Svar" Vi vill ha ett a\rtal lild fran 1.971-, vilket innebåir att huvudmannaskapet för vägar
blir kvar hos våigföreningarna.

Förslag 2. Kommunen skall inte vara anläggningsägare för vägbelysning. Kommunen tänker
wångsförrätta vägföreningarna att överta vägbelysningen.

Svar. Vi kommer att motsätta oss detta. Kommunen äger våigbelysningen som övertogs
vid inkorporeringen L97 L.

Förslag 3. Kommunala bidrag ges inte, varken i form av pengar eller tjlinster, till vägföreningama

Svar. Vi kommer att motsätta oss detta, allmänna platser skall vara tillgåingliga för alla och
då skalt alla bidraga.

Vi kan tiinka oss att awakta övertagande frågan något år tills ekonomin vänt. Men att ta över mer
verksamhet 8in det vi har i dag skulle vara förödande för oss både ekonomiskt och praktiskt vi klarar
inte detta. Orättvisan var man bor är redan i dag för stor. Vi betalar sarnma skatt som öwiga och bör
ha samma rättigheter och s§ldigheter.

Norrköping den 7 november 2019

-Jursla
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